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Nic nie ukryje się przed dziennikarzami. Również dziś dotarli do Waltera

Sabatiniego, który negocjował z Gallianim transfer Romagnolego, o czym

pisały gazety od kilku dni. Przy tej okazji Sky Sport zdołała zadać kilka

pytań dyrektorowi sportowemu Romy. 

 

- Nie każcie mi mówić, gdyż dziennikarze w Rzymie będą mieć pełne prawo do bycia

wkurzonymi. Mamy umowę odnośnie Romagnolego, która zostanie sformalizowana

jutro, z obustronną satysfakcją.

 

Odpowie na powołanie reprezentacji U21?

- Będziemy prosić kierownictwo reprezentacji U21, aby go zwolnili, gdyż musi

przejść testy medyczne w Mediolanie, jednak najpierw musimy sformalizować

porozumienie.

 

Dzeko jest najlepszym zakupem odkąd przybyłeś do Romy?

- Dzeko jest wielkim graczem, mam nadzieję, że największy strzał jest wciąż w lufie.

Jestem bardzo zadowolony, że Roma przeprowadziła tą operację.

 

Mercato Romy dobiegło końca?

- Nie.

Według ciebie Roma jest mocniejsza niż przed rokiem?

- Nie wiem, w tym okresie przed rokiem wszyscy celebrowali Romę, potem już tak

nie było lub przynajmniej było po części, potem wydarzyły się różne rzeczy, dlatego

nie chcę niczego świętować. Robimy wielki wysiłek, aby uczynić zespół

konkurencyjnym, nie sądzę, że muszę mówić więcej.

Fiorentina będzie kontynuować wojnę o Salaha?

- Nie, ta rzecz nas nie dotyczy, szanujemy Fiorentinę, jednak nie jest naszym

rozmówcą, zawsze pracowaliśmy z nimi w dobrej harmonii, jednak naszym
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rozmówcą była Chelsea. Dla nas nie ma żadnych problemów.

Rozmawiałeś z Romagnolim?

- Tak, pożegnałem się z nim i powiedziałem mu, aby stawił się do dyspozycji Milanu.
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